Payment Methods for Application Fees

Crossed Cheque

The cheque should be made payable to "GBABS Foundation Limited" and **crossed**. Please write down your name, program and contact telephone number at the back of the cheque. Payment will not be valid until the cheque has been duly honored.

Online Bank Transfer or ATM

Deposit the application fees into the following bank account and remember to capture/ print the receipt:

Bank account name: GBABS Foundation Limited 大湾区商学院慈善基金有限公司

Bank of Communications (Hong Kong) Limited account: <u>382-849-1-040470-01</u>

Bank Address: 20 Pedder Street, Central, Hong Kong

SWIFT CODE: COMMHKHK

Bank Code: 382

After the transfer, please use one of the following methods to send back the fees receipt:

- Please write down your full name, phone number and address in both Chinese and English on the receipt; send it to GBA Business School Accounting Department, 1115, 11/F, Wing On Plaza, 62 Mody Road, East TST, Kowloon, Hong Kong
- 2. Applicant can send a copy of the transfer receipt via email: enrolment@gbabs.hk
- 3. Applicants are asked to keep transfer records for follow-up.

申请费付款方式

划线支票

此**划线**支票抬头请写明支付「大湾区商学院慈善基金有限公司」或「GBABS Foundation Limited」。请于支票背面写上申请人姓名及联络电话。支票须等候兑妥款项后方能作实。

网上银行服务 或 自动柜员机

存入所需的申请费用致下列账户、然后撷取或打印收据。

银行账户: GBABS Foundation Limited 大湾区商学院慈善基金有限公司

中国交通银行(香港)有限公司: 382-849-1-040470-01

银行地址: 20 Pedder Street, Central, Hong Kong

SWIFT 码: COMMHKHK

银行码: 382

转账后,请使用以下其中一种方式寄回收据:

- 1. 请在收据写下申请人的中英文全名、电话和地址寄至大湾区商学院会计部:香港九龙尖东 么地道 62 号永安广场 11 楼 1115 室 或;
- 2. 申请人可以透过电邮发送付款确认收据致: enrolment@gbabs.hk
- 3. 申请人请保留收据以备跟进。